
Testvér nélkül 
    A testvér az egy nagyon jó dolog az életben. Nekem nincs tesóm, de én ezt nem is bánom 

annyira, mert vannak unokatesóim, akikkel sokat vagyunk együtt. 

    Gyakran és jókat szoktunk játszani, de néha veszekszünk is, gondolom, úgy, ahogy a 

testvérek is civakodnak. Előfordul, hogy mindannyian mást szeretnénk csinálni. Van úgy, hogy 

a legkisebb tönkreteszi a játékunkat. Néha meg valamelyikük egyszerűen csak hisztisebb. 

Mindezek ellenére szeretek velük lenni, és egy idő után már hiányoznak. De az is jó dolog, 

hogyha elegünk van egymásból, akkor mindenki hazamehet a saját otthonába.  

  Szerintem, ha lenne egy testvérem, akkor sokkal stresszesebbek lennének a napjaim, mert 

mindenen meg kellene osztozni, főleg a szüleim szeretetén, és mindig alkalmazkodnom 

kellene az adott helyzethez. Igaz, így sokszor egyedül kell megoldanom a házimunkát, nem 

tudom, milyen együtt készülni apa vagy anya születésnapjára, nyaraláskor közös élményeket 

átélni, de ezt szoktam meg. 

    Anyukám azt mondta, hogy kiskoromban sem mondtam soha, hogy szeretnék kistesót. Most 

is úgy gondolom, hogy így a legjobb nekem. 
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